

Landers	Marceau	Munro	Poulin	Smith
Langlois	Marchand	(Hamilton East)	Prud'homme	(Saint-Jean)
Laniel	Marshall	Murta	Railton	Stanfield
Lapointe	Martin	Neil	Raines	Stevens
Lawrence	Mazankowski	Nicholson (Miss)	Reid	Stewart
Leblanc	McCain	Oberle	Ritchie	(Marquette)
(Laurier)	McCleave	O'Connell	Roberts	Stewart
LeBlanc	McGrath	Olivier	Robinson	(Cochrane)
(Westmorland—Kent)	McIsaac	O'Sullivan	Roche	Stollery
Lee	McKenzie	Paproski	Rooney	Tessier
Lefebvre	McKinley	Parent	Roy	Towers
Loiselle	McKinnon	Patterson	(Laval)	Trudeau
(Saint-Henri)	McRae	Pearsall	Rynard	Trudel
Lumley	Milne	Pelletier	Sauvé (M <sup>me</sup> )	Turner
MacEachen	Muir	Penner	Savard	Wise
MacGuigan	Munro	Pigott (Mrs.)	Scott	Wood
Maine	(Esquimalt—Saanich)	Pinard	Skoreyko	Woolliams
Malone		Portelance	Smith	Young—166
			(Churchill)	

## NAYS—CONTRE

## Messrs.—Messieurs

Beaudoin	Douglas	Gauthier	Leggatt	Rodriguez
Brewin	(Nanaimo—Cowichan—	(Roberval)	Nystrom	Rondeau
Broadbent	The Islands)	Knowles	Orlikow	Symes—14
Caouette	Firth	(Winnipeg		
(Témiscamingue)		North Centre)		

Mr. Andras (Port Arthur), seconded by Mr. MacEachen, moved,—That the Main Estimates for the year ending March 31, 1978, except the item disposed of earlier this day and less the amounts voted in Interim Supply, be concurred in.

And the question being put on the motion, it was agreed to, on division.

Mr. Andras (Port Arthur), seconded by Mr. MacEachen, moved,—That Bill C-58, An Act for granting to Her Majesty certain sums of money for the public service for the financial year ending the 31st March 1978, be now read a first time and be printed.

And the question being put on the motion, it was agreed to, on division.

Accordingly, the Bill was read the first time and ordered to be printed.

Mr. Andras (Port Arthur), seconded by Mr. MacEachen, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to a Committee of the Whole House.

And the question being put on the motion, it was agreed to.

Accordingly, the Bill was read the second time, considered in Committee of the Whole, reported without amendment, concurred in at the report stage and read a third time and passed, on division.

A Message was received from the Senate informing this House that the Senate had passed the following Bills, without amendment.

Bill C-3, An Act to amend the Canada Deposit Insurance Corporation Act;

Bill C-4, An Act to amend the Canada Lands Surveys Act;

M. Andras (Port Arthur), appuyé par M. MacEachen, propose,—Que le Budget principal des dépenses pour l'année financière se terminant le 31 mars 1978, à l'exception des crédits agréés plus tôt aujourd'hui et des sommes votées au titre des crédits provisoires, soit agréé.

Cette motion, mise aux voix, est agréée, sur division.

M. Andras (Port Arthur), appuyé par M. MacEachen, propose,—Que le Bill C-58, Loi accordant à Sa Majesté certaines sommes d'argent pour le service public de l'année financière se terminant le 31 mars 1978, soit maintenant lu une première fois et imprimé.

Cette motion, mise aux voix, est agréée, sur division.

En conséquence, ce bill est lu une première fois et l'impression en est ordonnée.

M. Andras (Port Arthur), appuyé par M. MacEachen, propose,—Que ce bill soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un Comité plénier.

Cette motion, mise aux voix, est agréée.

En conséquence, ce bill est lu une deuxième fois, étudié en Comité plénier, rapporté sans amendement, agréé à l'étape du rapport, lu une troisième fois et adopté, sur division.

Le Sénat transmet un message à la Chambre pour l'informer qu'il a adopté, sans amendement, les bills suivants:

Bill C-3, Loi modifiant la Loi sur la Société d'assurance-dépôts du Canada;

Bill C-4, Loi modifiant la Loi sur l'arpentage des terres du Canada;